

Title (en)
Protective cover with a locking system

Title (de)
Schutzhülle mit Verrieglungssystem

Title (fr)
Couverte avec système de fermeture

Publication
EP 2080635 A1 20090722 (FR)

Application
EP 09150714 A 20090116

Priority
FR 0800244 A 20080117

Abstract (en)

The cover has a central fold (7) defining a front flap (5) and a rear flap (5'). A closing unit e.g. Ziploc(RTM: zip fastener) is formed of male fixation units (4, 4') e.g. rail and female fixation units (6, 6') e.g. slide, and provided on the front and rear flaps. The closing unit cooperates on a length greater than or equal to 50 percentages of a side of the cover when the cover is closed. The male and female fixation units cooperate with each other. The closing unit is integrated or fixed on the cover by soldering and sewing.

Abstract (fr)

Une couverture (3) apte à comprendre des feuilles (2) comprenant au moins une pliure (7) définissant notamment un volet avant (5) et un volet arrière (5'), des moyens de fermeture (4,4',6,6') sur le volet avant (5) et sur le volet arrière (5'), lesdits moyens de fermeture (4,4',6,6') étant aptes à coopérer sur une longueur supérieur ou égale à 50 % d'un côté de la couverture lorsque celle-ci est fermée, lesdits moyens de fermeture (4,4',6,6') peuvent comprendre une partie mâle (4,4') et une partie femelle (6,6') venant coopérer l'une avec l'autre et un ensemble tel qu'un classeur, un cahier (1), un protège-cahier ou une pochette, comprenant une telle couverture.

IPC 8 full level
B42D 3/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
B42D 3/04 (2013.01); **B42D 3/10** (2013.01)

Citation (applicant)
US 4588321 A 19860513 - EGLY ROBERT A [US]

Citation (search report)

- [A] US 5752589 A 19980519 - BERG NORMA JEAN [CA]
- [X] US 4588321 A 19860513 - EGLY ROBERT A [US]
- [A] GB 407848 A 19340329 - GEORGE ARTHUR CRAMP, et al
- [A] US 5378022 A 19950103 - FRENCH DIANA J [US], et al

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES LI LU PT

Designated extension state (EPC)
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2080635 A1 20090722; FR 2926488 A1 20090724; FR 2926488 B1 20110624

DOCDB simple family (application)
EP 09150714 A 20090116; FR 0800244 A 20080117